
Zebranie zarządu DZJ  9.10.2017 r. 

 

1. Przedyskutowano problem jednolitych dla całego kraju licencji dla koni i 

zawodników, co zamierza wprowadzić PZJ. Temat ten będzie  dyskutowany 

na zebraniu PZJ w Lesznie. Członkowie  zarządu DZJ mają jednomyślnie 

negatywne zdanie w tej kwestii - wpływy z licencji są istotnym składnikiem 

budżetu DZJ, poza tym możemy decydować o wysokości opłat licencyjnych 

kierując się własną polityką i chcemy to prawo zachować. 

2. Ustalono termin zebrania zarządu z udziałem przedstawicieli klubów – będzie 

to 27.11.2017 na Partynicach, godzina 16.00. W zebraniu udział może wziąć 

każdy chętny, warunkiem jest aby przynależał do klubu zrzeszonego w DZJ. 

Należy wysłać zgłoszenie do 20.11. oraz podać ramowe tematy, które 

zainteresowany chciałby poruszyć. 

3. Będzie udoskonalony regulamin Mistrzostw Dolnego Śląska. 

4. Przewodniczący Kolegium Sędziów przedstawił kilka problemów, które 

wyłoniły się na zebraniu KS 4.09.2017. Przede wszystkim w nawiązaniu do 

Przepisów o Sędziach, z których jednoznacznie wynika że obsadę 

sędziowską zawodów robi Kolegium Sędziów, jesteśmy zobligowani do 

wprowadzenia tej zasady. Zebranie Kolegium Sędziów postanowiło więc 

wyznaczać sędziego głównego zawodów oraz sędziego DZJ – pozostawiając 

organizatorom możliwość dobierania pozostałych dwóch sędziów. Zostało to 

zaakceptowane przez zarząd jednogłośnie. Drugi problem – w propozycjach 

zawodów Mistrzowskich powinno być uwzględnionych 5 sędziów w  skokach i 

3 w ujeżdżeniu. Sędzia nie może pełnić innych funkcji, np. spikera, dlatego w 

propozycjach powinien być podany także spiker. Jest to również zgodne z 

ustaleniami KS PZJ. .  

5. W zebraniu uczestniczyła przedstawicielka utworzonej wcześniej Komisji 

Etyki. Dyskutowano o kompetencjach tej Komisji, oraz o możliwościach 

egzekwowania ustaleń tego ciała, Uznano że koniecznym jest stworzenie 

regulaminu KE i przyjęcia go uchwałą.  

 


